
Besluitenlijst Presidium
Datum 30-11-2020
Tijd 18:00 - 19:25
Locatie Digitaal
Voorzitter Marina van der Velde - Menting
Aanwezigen N.G. (Nick) van Egmond, J.H.M. (Anja) de Rijk - de Jong, T. Scherpenzeel, 

M.E. Spreij, H.S. (Ruud) van der Star, K. (Kelly)  Straver - van der Wereld en 
K.M. van der Velde-Menting

Afwezigen G.C.P. (Ger) van Emmerik en M.P. Mellema
Toelichting

1 Opening
De heer Van Emmerik (SvKB) zal tijdens deze vergadering worden vervangen 
door mw. Straver (SvKB)

Besluit
Vergadering wordt om 18.00 uur geopend door de voorzitter.

2 Besluitenlijst 2 november 2020
Het presidium wordt gevraagd de bijgesloten besluiten lijst goed te keuren en 
eventuele op- en aanmerking tevoren aan de griffie te mailen.

Besluit
Besluitenlijst wordt met de volgende aanvulling goedgekeurd.
Bij agendapunt 3 luidt de laatste alinea:
De raad in december stond op 16 december gepland, maar omdat er dan 
onvoldoende tijd is voor de administratieve afhandeling van de besluiten (w.o. 
de belastingverordeningen) is deze datum geruild met 14 december.

Dit wordt:
De raad in december stond op 16 december gepland, maar omdat er dan
onvoldoende tijd is voor de administratieve afhandeling van de besluiten (w.o.
de belastingverordeningen) en het de voorkeur heeft op maandag de 
raadsvergaderingen te houden is deze datum geruild met 14 december.

3 Planning volgende drie maanden
Bijgaand is het overzicht gevoegd aan de voor de komende drie cycli. Dit 
overzicht is bijgewerkt tot vrijdag 27 november 2020 om 12.00 uur. Het 
presidium wordt gevraagd deze planning voor kennisgeving aan te nemen
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Daarnaast wordt het presidium gevraagd een besluit te nemen over het 
volgende:

Het college komt met een raadsvoorstel om de gemeenschappelijke regeling 
schadevergoedingsschap HSL met een termijn van 5 jaar te verlengen. De 
gemeenschappelijke regeling eindigt van rechtswege op 1 januari 2021, maar 
omdat het werk nog niet af is, is het voorstel om de GR vijf jaar te verlengen. 
Kan dit als hamerstuk direct naar de raad van 14 december 2020 of moet dit 
ook worden behandeld in de V&A van 7 december 2020. Het raadsvoorstel is 
nog niet gereed, maar een document met de voorgesteld wijziging is 
bijgevoegd. Omdat het college er al mee heeft ingestemd en het over een 
noodzakelijke (mineure) aanpassing gaat is het advies van de griffie dit direct 
bij de hamerstukken op de raad te zetten.

Aanvulling 1: Ter kennisneming is de concept-planning van de C&K avonden 
voor 2021 erbij gezet. (bijlage)
Aanvulling 2: Op C&K van 16 december zal het rekenkamerrapport "Regionale 
samenwerking Kaag en Braassem" worden toegevoegd. College stemt in met de 
aanbevelingen rekenkamerrapport, dus het kan korte presentatie van 
rekenkamer zijn.

Besluit
Presidium stemt in met de planning en de 3 aanvullingen (GR-HSL, APV-
aanpassing, Rekenkamerrapport) op de planning. Wel zal bij het definitief 
maken van de vergaderingen gekeken worden of het agendapunt "Strategische 
agenda Rijn- en Veenstreek" kan worden doorgeschoven naar de januari-
vergadering, waar het ook tegelijkertijd met de RIS kan worden behandeld. De 
raad wordt hier tijdig van op de hoogte gesteld.

Verder wordt er afgesproken of het toch niet mogelijk is om twee digitale 
vergaderingen parallel te houden. In het verleden werd een hoorzitting 
tenslotte ook niet tegelijkertijd uitgezonden met de vergadering  in de 
raadszaal. De griffier zal hierover het volgende presidium uitsluitsel geven.

3.a NAGEKOMEN: 6e wijziging Algemene plaatselijke verordening Kaag en 
Braassem 2012
Het college heeft een aantal vragen aan het presidium die in de bijgevoegde 
memo zijn verwoord.
Er dient te worden besloten of u kunt instemmen met het op de agenda 
plaatsen van de voorgestelde wijzigingen in de APV en tevens wordt het 
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presidium gevraagd of het raadzaam is deze wijzigingen ook tijdens de V&A 
van 7 december 2020 te bespreken.

In de Algemene Plaatselijke Verordening (APV) is op dit moment nog geen 
verbod op het schieten met carbid opgenomen. Het is wenselijk dat tijdens de 
oudjaarviering er regels zijn met betrekking tot dit onderwerp. Met de aanpak 
van ondermijning is ook het wenselijk het colorverbod in de APV op te nemen.

Besluit
Het presidium stemt in met deze toevoeging aan de agenda's van de V&A op 7 
december en de raad op 14 december 2020.

4 Procesvoorstellen C&K 16 december 2020
onder agendapunt 4 a en b staan de voostellen voor de C&K van 16 december 
2020. Het presidium wordt gevraagd kennis te nemen van deze wijze van 
behandelen.

Besluit
Presidium is akkoord.

4.a Context-en-kadersavond grondbeleid d.d. 16-12-2020.
Vanuit de raad is verzocht om een “Benen op de tafel” bijeenkomst over het 
grondbeleid. Dit is een vervolg op de vaststelling van het grondbeleid voor de 
komende periode waarbij de raad heeft aangegeven dat men het faciliterende 
grondbeleid onder omstandigheden zou willen matigen. Hiertoe nam de raad 
een motie aan.

Besluit
Presidium is akkoord

4.b C&K avond beheerplan civiele kunstwerken d.d. 16-12-2020
In de Update (bijgevoegd) staat de bedoeling van deze avond als volgt 
omschreven.:

November - December 2020
Technische briefing gemeenteraad opnieuw met als doel kennisvergroting. 
Specifiek aandacht voor de werking van de inspecties en een constructieve 
toets. Tevens een toelichting op de dan actuele stand van zaken inclusief 
verkennen van de bestuurlijke keuzemogelijkheden aan de hand van een 
concrete casus.
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Deze avond sluit aan bij de digitale excursie die de raadsleden hebben gehad 
op 24 november jl.

Besluit
Presidium is akkoord.

5 Voorzitter agenda V&A
De griffie heeft reeds twee voorzitters voor de ondergenoemde vergaderingen 
benaderd, er zijn echter nog geen definitieve toezeggingen.

Hoorzitting 7 december 2020
V&A 7 december 2020:

Besluit
Peter Van Dijk zal de hoorzitting voorzitten.
Anja zal Thijs Mooren vragen om de V&A voor te zitten. Zij zal dit 
terugkoppelen aan de griffie.

6 Lopende en organisatorische zaken
Bij de punten a t/m c worden enkele lopende en organisatorische zaken 
besproken.

6.a Evaluatie beleid huisvesting arbeidsmigranten
Het college wordt voorgesteld in te stemmen met een brief aan het presidium 
om de evaluatie van het beleid huisvesting arbeidsmigranten een aantal 
maanden uit te stellen. Zoals in de brief beschreven loopt er op dit moment 
een project arbeidsmigrantenhuisvesting om eigenaren van een aantal locaties 
waar mogelijk arbeidsmigranten worden gehuisvest, uit te nodigen om deel te 
nemen aan een legalisatietoets om de huisvesting te vergunnen. Gelet op een 
groot aantal reacties wordt verwacht dat het beleid in de aankomende periode 
veelvuldig toegepast wordt. Daarom wordt aangegeven om eerst het project 
arbeidsmigranten af te ronden, alvorens de evaluatie te starten.
Naast het veelvuldig toepassen van het beleid om inzicht te krijgen in de 
werkbaarheid van het beleid wordt aangegeven om voor de evaluatie van het 
arbeidsmigrantenbeleid de uniforme openbare voorbereidingsprocedure 
conform afdeling 3.4 Awb te volgen waarbij eenieder een reactie kan geven op 
de beleidsregel huisvesting arbeidsmigranten.

Besluit
Het presidium stemt in met hetgeen wordt voorgesteld in de collegebrief.
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6.b Behandeling collgebrief 496, bijdrage aan GR's

Besluit
Presidium geeft aan dat er voldoende stukken zijn om de discussie, in de brief 
aangegeven, te kunnen voeren en bevelen aan dit op een C&K- avond in 
februari op de agenda te zetten.

6.c Terugkoppeling lopende zaken.
Er zal  een terugkoppeling worden gegeven over de stand van zaken met 
betrekking tot enkele dossiers. Het zal in ieder geval gaan over:
- dossier laadpalen
- dossier energieneutraliteit

Besluit
In januari zulle de laadpalen op de agenda van de C&K-avond besproken 
worden.
In februari zal op een C&K-avond de energietransitie aan de orde komen, in de 
voorbereidingen voor deze avond zullen de in het verslag van het vorige 
presidium genoemde raadsleden nog aan bod komen.

7 Terugblik Raadsavonden

Besluit
Er wordt niet teruggeblikt.

8 Rondvraag
Dhr. Van Egmond (D66) heeft aangegeven een vraag voor dit agendapunt te 
hebben:
"Kunnen de raadsleden worden toegevoegd aan de verzendlijst waarmee de 
pers de stukken van het college ontvangt?"

Griffie: De griffie is gesloten van 19 december 2020 tot en met 3 januari 2021. 
In noodgevallen is de griffier per WhatsApp bereikbaar.

Besluit
n.v.t.

Toelichting
Dhr. Van Egmond (D66) vraag of de raadsleden worden toegevoegd aan de 
verzendlijst waarmee de pers de stukken van het college ontvangt? Als 
antwoord hierop wordt aangegeven dat de burgemeester en de 
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gemeentesecretaris eerst even goed willen bekijken wat op dit moment aan de 
pers wordt gestuurd en dat als dat naar inzicht van het college de juiste zaken 
zijn dan zullen de raadsleden hetzelfde ontvangen.

Mw. De Rijk (CDA) vraagt waarom het BP Oud Ade -Nieuwe Wetering niet meer 
op de planning staat, terwijl dat in het vorige presidium nog wel op de 
planning stond. Hier kan geen antwoord anders dan dat het de komende drie 
maanden niet op de agenda's zal staan, wellicht dat het over een langere 
termijn is doorgeschoven.

Mw. De Rijk (CDA) vraagt waarom BP Julianalaan is doorgeschoven naar een 
volgende vergaderring en nu niet behandeld wordt in de december-cyclus. Ook 
hierop kan geen direct antwoord worden gegeven. Wel wordt in algemene zin 
aangegeven dat een dergelijke verschuiving in de planning in de meeste 
gevallen te maken heeft met het feit dat het dossier nog niet compleet is voor 
besluitvorming.

Dhr. Van Egmond (D66) vraagt of, omdat vanaf 1 december 2020 er een 
mondkapjesplicht is, er speciaal op gaat worden gehandhaafd. De 
burgemeester geeft aan dat de handhaving in de gemeente Kaag en Baassem 
aansluit bij de afspraken die er op landelijk niveau zijn gemaakt met de 
winkel-organisaties. daarnaast zullen de BOA's niet anders gaan handelen dan 
tot nu toe en bij constatering van een overtreding de mensen daarop 
aanspreken en met hen daarover in gesprek gaan.

De burgemeester wijst nog op de digitale bijeenkomst van de veiligheidsregio 
die vorige week woensdag is gehouden. Met name is hier nieuwe Covid-wet 
aan de orde geweest. Opnamen van deze bijeenkomst zijn onder de raadsleden 
verspreid.

Griffie: De griffie is gesloten van 19 december 2020 tot en met 3 januari 2021. 
In noodgevallen is de griffier per WhatsApp bereikbaar.

9 Sluiting


